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La încheierea mandatului de ambasador, Philippe Gustin spune că i-a plăcut mult în
România diversitatea naturii şi a oamenilor şi că locuitorii ţării sunt cea mai mare
bogăţie, fiind impresionat de ospitalitatea românească.

  

„O să rămân la rezerva mea obişnuită, o să aştept să părăsesc România pe 30 aprilie pentru a
spune ce mi-a plăcut cel mai mult. Însă, într-o manieră generală, ce mi-a plăcut cel mai mult în
această ţară este diversitatea. România, la fel ca şi Franţa, le oferă turiştilor posibilitatea să
ajungă în cei mai frumoşi munţi, în deltă, la mare etc. Există o diversitate care se regăseşte în
oameni. Există mai multe Românii, mai multe tipuri de români. 

  

Când mergi dintr-un sat în altul, poţi întâlni şi influenţele minorităţilor, ale istoriei, iar această
diversitate este extrem de importantă. Iar un al doilea element care mi-a plăcut este
ospitalitatea. Cred că cea mai mare bogăţie a României sunt locuitorii săi: românii şi româncele.
Şi în orice caz, eu, ca ambasador al Franţei, am fost emoţionat în călătoriile mele, pentru că am
fost primit de fiecare dată cu atâta fervoare şi simplitate, dar şi cu multă apreciere pentru
relaţiile dintre Franţa şi România", a spus ambasadorul Franţei.
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